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عصرآزادی/ س�رویس شهرستانها: کانال 
آبياري نوبهار موس�وم به "آلادره یولی" به 
طول ۳ هزار و ۵۰۰ متر در شهر بناب جدید 
شهرستان مرند با اعتباري بالغ بر ۱۴ هزار 
و ۲۰۰ ميليون ریال با حضور رئيس سازمان 
جهادکش�اورزي آذربایجان شرقي به بهره 

برداري رسيد.
رئي��س س��ازمان جهادکش��اورزی آذربايجان 
ش��رقي با بيان اينکه اين ط��رح ۳۰۰ هکتار از 
اراض��ي کش��اورزي و باغي اين ش��هر را تحت 
پوش��ش قرار  خواه��د داد گفت: اي��ن طرح با 
۵۲۰۰ ميلي��ون ريال از مح��ل اعتبارات جبران 
خس��ارت س��يل، ۷۰۰۰ ميلي��ون ري��ال آورده 
ش��خصي بهره برداران منطقه و ۲۰۰۰ ميليون 
ريال کمک بلاعوض بس��يج س��ازندگي س��پاه 
عاشورا در ش��هر بناب مرند افتتاح و مورد بهره 

برداري  قرار گرفت.
اکبر فتحي هدف از اجراي اين پروژه را افزايش 
راندم��ان آبياري، جلوگي��ري از هدر رفت آب و 
افزايش توليد در واحد سطح دانست و افزود: به 
منظور اس��تفاده بهينه از کانال ها، فراهم کردن 
آب پاي��دار در اراضي کش��اورزي، افزايش بهره 
وري در آبي��اري، بهره مندي بيش��تر از ذخيره 
آب و ب��ا هدف ايج��اد آمادگي ه��اي لازم براي 
کش��ت هاي مختلف کانال هاي آب کش��اورزي 
در مزارع اس��تان احداث مي ش��ود که افزايش 

راندمان آب، س��رعت انتقال آب در ش��بکه ها و 
کانال هاي آبياري، جلوگيري از هدر رفت منابع 
آبي و تسهيل در خدمات رساني به کشاورزان از 
نتايج و دستاورد هاي مهم اجراي اين گونه طرح 

در مزارع استان مي باشد.
وي افزاي��ش تولي��د، افزايش بهب��ود بازدهي 
آبياري، جلوگيري از تلفات آب در مسير انتقال، 
جلوگيري از رويش علف های هرز و عدم انتقال 
بذر علف هاي هرز را از مزاياي احداث کانال هاي 
آبياري عنوان نمود و اضافه کرد: با اجراي پروژه 
هاي کانال آبي��اري؛ راندمان انتقال آب افزايش 

يافته و از انتقال و رويش علفهاي هرز به مزارع 
و باغات نيز جلوگيري مي کند.

رئيس س��ازمان جهادکش��اورزي اس��تان به 
برخ��ي از اقدامات و طرح ها و پروژه هاي بخش 
کش��اورزي در راس��تاي کاهش و بهينه مصرف 
ک��ردن آب در بخش کش��اورزي از س��وي اين 
س��ازمان اش��اره کرد و گفت: اجراي طرح هاي 
زيربناي��ي از جمله احداث اس��تخرهاي ذخيره 
آب، اجراي خطوط انتقال آب شامل لوله گذاري 
و تجهيز و نوسازي اراضي کشاورزي ، لايروبي و 
مرمت قنوات به عنوان نخستين گام در راستاي 

کاهش مصرف آب و بهينه س��ازي آن از سوي 
سازمان اجرا شده است.

ش��ايان ذکر اس��ت در اين مراسم اکبر فتحي 
رئيس س��ازمان جه��اد کش��اورزی آذربايجان 
ش��رقي، س��رهنگ جواد ملک لو فرمانده بسيج 
س��ازندگي س��پاه عاش��ورا، داود عباسي معاون 
اس��تاندار و فرمان��دار شهرس��تان وي��ژه مرند، 
الهياري سرپرس��ت مديريت جهاد کش��اورزي 
مرن��د، اعضای ش��ورای بن��اب مرند، ش��هردار، 
کشاورزان و بهره برداران بخش کشاورزي  بناب 

مرند حضور داشتند.

عصرآزادی / سرپرس�تی گيلان: »مهربان« در سالن همایش محيط 
زیس�ت گيلان باحضور جن�گل بانان و محيط بان�ان ، مدیر کل دفتر 
آموزش ترویج و مش�ارکت های مردمی سازمان منابع طبيعی ، مدیر 

کل سازمان منابع طبيعی و آبخيزداری استان گيلان برگزار شد.
در اين همايش جنگل بانان و محيط بانان  خاطرات تلخ و شيرين مأموريت 
ه��ای خود در دفاع از آب و خاک و جن��گل و مراتع و حياط وحش اين مرز 
و بوم را به اش��تراک گذاش��تند و يادو خاطره ش��هيد پيروی و ديگر شهدای 

حفاظت از جنگل های گيلان. را گرامی داشتند.
س��يد يوسف مرادی« مديرکل دفتر آموزش، ترويج و مشارکتهای  مردمی 
س��ازمان منابع طبيعی در اين  مراس��م ضمن تشکراز بانيان برگزاری مراسم 
شهيد پيروی اظهار داشت : بايد شهيد پيروی ها گرامی داشته شوند، قبل از 
اينکه دير شود. وی ادامه داد: اگر سازمان منابع طبيعی، محيط زيست و بنياد 
ش��هيد در زمينه ايثار و ش��هادت هزينه می کنند، لطف به امنيت ملی است 
نه خانواده شهدا؛ چرا که خانواده شهدا نيازی به برگزاری چنين برنامه هايی  

ندارند و اين مراس��م ها به نوعی سرمايه گذاری است. مديرکل دفتر آموزش، 
ترويج و مش��ارکت های مردمی س��ازمان منابع طبيعی  گفت:  تاکنون14۰ 
جان باخته در حوزه محيط زيس��ت و منابع طبيعی داش��ته ايم اما هنوز به 

عنوان شهيد اعلام نشده اند . 
مرادی  از جنگلبانان و محيط بانان  بعنوان پليس آينده  و امنيت زيستی  
معرفی کرد و گفت:  اين عزيزان در سخت ترين شرايط کارشان را انجام می 
دهند؛ بنابراين نبايد به هيچ وجه انگيزه هايشان را کم کنيم بلکه بايد هميشه 

هوادار آنها بوده  و قدردان  زحمتهايشان باشيم.
وی از هم��ه م��ردم ايران به خاطر کوتاهی های صورت گرفته در گذش��ته 
توس��ط س��ازمان منابع طبيعی در عدم ترويج و شناساندن شهدای جنگلبان 
عذرخواهی کرد و افزود:  بايد بابت اش��تباهات و کوتاهی های صورت گرفته، 
جرات عذرخواهی از مردم ايران را داش��ته باشيم. مرادی  سپس  از برگزاری 
جشنواره شهيد پيروی در حوزه هيرکانی  خبر داد و گفت : به زودی يادمان 

اين شهيد عزيز نيز در محل شهادتش نصب خواهد شد.

شهيد »ناصر پيروی« شهيد راه انفال، صيانت و حافظ منابع طبيعی، متولد 
سال 1۳۳۸ در روستای چشناسر منطقه ديلمان شهرستان سياهکل بود . او 
در سال 1۳۵۹ وارد وزارت جهاد سازندگی شد و پس از طی مدارج تحصيلی 
دانش��گاهی در مقطع کاردانی و پس از آن اخذ مدرک کارشناس��ی تا س��ال 
1۳۷1 در سازمان جهاد سازندگی استان گيلان خدمت کرد و در ابتدای سال 

1۳۷۲ به اداره کل منابع طبيعی و آبخيزداری استان منتقل شد.
ش��هيد پيروی در س��ال 1۳۷۹ ب��ه عنوان رئي��س اداره مناب��ع طبيعی و 
آبخيزداری شهرستان ماسال منصوب و با مديريت جهادی، ضمن ايجاد وفاق 
و همدلی بين همکاران و همچنين اس��تفاده مناسب از مشارکت خوب مردم 
اين شهرس��تان، فعاليت های ش��ايان توجهی در خصوص پاسداشت از انفال 

الهی به انجام رساند و عملکرد درخور تقديری ارائه داد.
ش��هيد مهندس پيروی، ۷ ارديبهش��ت 1۳۸4 به دليل امتناع از برآوردن 
خواس��ته های گروهی س��ودجو، مظلومانه به شهادت رسيد و به عنوان شهيد 

مبارزه با مفاسد اقتصادی مشهور شد.

مدیرکل دفتر آموزش، ترویج و مشارکتهای  مردمی سازمان منابع طبیعی در سالگرد شهید پیروی  :

۱۴۰ جان باخته محیط زیست و منابع طبیعی  هنوز شهید معرفی نشدند

عصرآزادی / سرپرستی کرمانشاه- فردین کبودی: همایش آموزش 
عالی در غرب کشور به مناسبت پنجاهمين سالگرد تاسيس دانشگاه 
رازی کرمانش�اه ب�ا حضور وزیر عل�وم، سرپرس�ت وزارت آموزش و 
پرورش و جمعی از مس�ئولين کشوری و اس�تانی، در کرمانشاه آغاز 

به کار کرد. 
دکت��ر روح الله بهرامی دبير علمی اين همايش در مراس��م افتتاحيه با بيان 
اينکه از حدود يک س��ال پيش برنامه ريزی برای برگزاری اين همايش آغاز 
ش��د، اظهار کرد: پس از چند مرحله فراخوان  ۷1 مقاله به دبيرخانه همايش 
ارس��ال ش��د که از ميان آنها 1۵ مقاله به صورت سخنرانی و ۲۵ مقاله هم به 
صورت پوس��تر ارائه می ش��وند. وی مدت زمان برگزاری اين همايش را يک 
روزه اعلام کرد و گفت: بيان دس��تاوردهای ۵۰ ساله دانشگاه رازی به عنوان 
اولين دانشگاه جامع غرب کشور و ترسيم چشم انداز پيش رو  از اهداف اين 

همايش است.
در ادامه دکتر محمد نبی احمدی رئيس دانشگاه رازی کرمانشاه نيز به ارائه 
گزارشی از عملکرد چندسال اخير اين دانشگاه پرداخت و اظهار کرد: طی اين 
س��الها جايگاه دانش��گاه رازی در نظام های مختلف رتبه بندی جهانی ارتقاء 
خوبی پيدا کرده است. وی با اشاره به رشد تعداد دانشمندان يک درصد و دو 
درصد برتر جهان و پژوهش��گران برتر کشوری اين دانشگاه، افزود: همچنين 
س��ال گذشته پرفس��ور شمسی پور از دانش��گاه رازی به عنوان سرآمد علمی 

کشور انتخاب شد.
رئيس دانش��گاه رازی تصريح کرد: دانشگاه رازی در سال گذشته در حوزه 

مهارت افزايی به عنوان دانشگاه برتر کشور انتخاب شد.  وی از اجرايی شدن 
طرح بورس��يه شغلی در صنعت در اين دانش��گاه هم خبرداد و گفت: در اين 
راس��تا قراردادهايی را با واحدهای صنعتی استان منعقد کرديم و تاکنون در 
قال��ب اين طرح ۳۰ نفر از دانش��جويان با اين واحدها همکاری ش��ان را آغاز 

کرده اند. 
احمدی اضافه کرد: در بحث توليدات علمی هم در 1۰ سال اخير بيشترين 
آمار توليدات علمی را در بين دانش��گاه های غرب کش��ور داشته ايم.  وی به 
فعاليت های صورت گرفته در حوزه فناوری هم اشاره کرد و افزود: با اقدامات 
صورت گرفته در حال حاضر تعداد ش��رکت های دانش بنيان اين دانشگاه به 

1۳ مورد و تعداد واحدهای فناور هم به ۶۰ مورد رسيده است. 
رئيس دانش��گاه رازی کرمانشاه از توسعه هش��ت برابری فضاهای کالبدی 
دانش��گاه رازی طی 1۰ س��ال اخير هم ياد کرد و اف��زود: در حال حاضر هم 
تعدادی پروژه داريم که برای اتمام آنها نيازمند اخذ اعتبار هس��تيم.  وی در 
خصوص وضعيت روابط بين الملل دانش��گاه هم گفت: خوش��بختانه در اين 

حوزه سطح دانشگاه بالاتر از نرم جهانی است. 
رئيس دانش��گاه رازی کرمانش��اه از انعقاد تفاهم نامه همکاری بين وزارت 
علوم، وزارت راه و شهرس��ازی و س��تاد اجرايی فرمان امام خمينی)ره( برای 
احداث ۲۰۰ هزار واحد خوابگاه متاهلی در کشور ياد کرد و گفت: در راستای 
اين تفاهم نامه قرار اس��ت در دانش��گاه رازی کرمانش��اه ۲۰۰ واحد خوابگاه 
متاهلی احداث ش��ود که پيگيری هايمان را برای اجرای اين پروژه آغاز کرده 

ايم و پيش بينی می شود ظرف دو سال آينده به اتمام برسد. 
به گفته اين مس��ئول، دانشگاه رازی اولين دانشگاهی در کشور است که به 
پنجره واحد خدمات دانشگاهی متصل شده است.  وی به فعاليت های صورت 
گرفته در حوزه فرهنگی اين دانشگاه هم اشاره کرد و گفت: برگزاری همايش 
بين المللی جه��اد تبيين، همايش بين المللی محور مقاومت، گراميداش��ت 
شهدای دانشجو و ... از جمله اقدامات صورت گرفته در اين حوزه است. وی در 
بخش ديگری از سخنانش به وضعيت فعاليت های دانشجويی در اين دانشگاه 
اشاره کرد و گفت: از سال 1۳۹۹ تاکنون تعداد 1۶ کرسی آزادانديشی را که 
مورد تاکيد مقام معظم رهبری اس��ت، در دانشگاه برگزار کرده ايم.  به گفته 
رئيس دانشگاه رازی ۲۳ نشريه علمی هم در اين دانشگاه فعاليت می کنند. 

آغاز همایش آموزش عالی در غرب کشور به میزبانی کرمانشاه

 احداث کانالهای آبياري کشاورزي در راستاي مصرف بهينه آب
در آذربايجان شرقی است

رئیس سازمان جهادکشاورزی استان تاکید کرد؛

مدیرکل پست اصفهان مطرح کرد: 

باقری مطرح نمود؛ رشد توليد همراه با رشد لجستيک و کانال های توزيع
 همايش تجليل از شوراهای روستايی شهرستان بوشهر

بمناسبت روز شوراها
عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان:  مدير کل پس��ت استان اصفهان در گفتگو با خبرنگار ما به تشريح ويژگی های 
نخستين همايش و نمايشگاه صنعت پست، تجارت الکترونيک، لجستيک هوشمند و صنايع وابسته پرداخت. حميد باقری 
گفت: اين نمايشگاه برای اولين بار از تاريخ ۸ تا 11خرداد ماه در مصلی امام خمينی برگزار می شود و از همه فعالان اين 
عرصه دعوت به حضور در اين همايش بزرگ می شود. باقری با اشاره به اهميت صنعت پست در توسعه کشورها و سهم 
اشتغالزايی آن، توضيح داد: بی شک شبکه مويرگی پست در کشور می تواند سهم به سزايی در افزايش توليد از طريق تنوع 
بخشيدن به کانال های ارتباطی و حمل و نقل و همچنين توسعه خرده فروشی برخط داشته باشد. در عين حال شبکه 
پس��تی در دنيا يکی از اشتغال زاترين سرويس های خدماتی محسوب می شود. بنابر اطلاعاتی که در بخش آمار سايت 
اتحاديه جهانی پست ارائه شده است، تا پايان سال ۲۰۲۰ پست فرانسه بيش از ۲۰۸ هزار پست آلمان ۳۹۵ هزار، ترکيه 
۷4 هزار نفر و آمريکا بيش از ۶۲۰ هزار پرسنل داشته است. اين نشان می دهد صنعتی شدن کشور ها با توسعه پستی 
متوازن بوده است. بنابراين می توان گفت توسعه پست و صنايع وابسته به آن نقش موثری در توسعه توليد و همچنين 
اشتغال وابسته و غير وابسته دارد. وی با اشاره به شعار سال )مهار تورم و رشد توليد( تمرکز اين نمايشگاه بر تحقق شعار 
سال را به شرح زير تشريح نمود: يکی از ارکان مهم توليد و توسعه توليد مباحث مرتبط با لجستيک هوشمند و همچنين 
کانال های توزيع می باشد. قطعا رشد توليد در آينده بر رشد لجستيک و کانال های توزيع تاثير خواهد داشت. در حال 
حاضر يکی از مهمترين مشکلات توليد کنندگان فقدان شرکت های لجستيکی و هوشمند است. اين مساله باعث شده 
شرکت های بزرگ به جای تمرکز بر توليد به ايجاد ساختارهای لجستيکی با مديريت متمرکز بپردازند که باعث افزايش 
هزينه های لجستيک در کشور شده است. تا جايی که کارشناسان معتقدند نسبت هزينه های لجستيک به توليد در ايران 
تقريبا دو برابر استاندارد جهانی است. او افزود: توسعه لجستيک پيشرفته و همچنين شبکه های پستی می تواند هم در 
کاهش هزينه های توليد نقش داشته باشد و هم در توسعه توليد. در عين حال سرويس تجارت الکترونيک نيز در کاهش 
هزينه های کالا به واس��طه حذف دلالان نقش دارد. مديرکل پس��ت استان اصفهان اظهار نمود: اين نمايشگاه يک نقطه 
شروعی برای توسعه خدمات پستی، لجستيک، تجارت الکترونيک و صنايع وابسته می باشد. واز کليه شرکت های فعال در 
اين حوزه دعوت می کنم با شرکت در اين همايش و نمايشگاه ملی، ظرفيت های خود را معرفی نمايند. قطعا شکل گيری 
يک زيست بوم در حوزه پست، لجستيک و تجارت الکترونيک ايجاد زنجيره ای از ارائه دهندگان سرويس در کليه بخش ها 
و صنايع مرتبط، موضوع توسعه خدمات پستی را سرعت می بخشد. باقری يادآور شد: پست و صنايع وابسته به دليل طيف 
گسترده خدمات، صنايع مختلفی را با خود همراه می کند. صنايعی همچون خودرو، موتور های برق، پهباد، انبار، خدمات 
بسته بندی، توسعه نرم افزار های مرتبط، خدمات بانکی، صادرات کالا و خيل زياد از صنايع ديگر می توانند در کنار پست 

ايران در اين نمايشگاه حضور داشته باشند و ظرفيت های خود را ارائه نمايند.

عصرآزادی / سرپرستی بوشهر: مریم کرم پورنيا استان بوشهر:همایش تجليل از شوراهای روستایی 
شهرستان بوشهر بمناسبت روز شوراها با حضور صالح رحيمی فرماندار بوشهر،مدیرکل دفتر 
امور روستایی و شوراهای اس�تانداری،معاونين عمرانی و برنامه ریزی فرمانداری،بخشداران 

مرکزی و چغادک و شوراهای روستایی و دهياران برگزار گردید.
فرماندار بوش��هر با تبريک روز ش��وراها افزود:در نظام های سياسی شوراها با رای و نظر مردم انتخاب 
و تش��کيل ميگردند و برای مديريت جوامع روس��تايی و شهری نقش بسزايی ايفا ميکنند. در جمهوری 
اس��لامی قانون اساس��ی هفت اصل مرتبط با مسائل ش��ورا پرداخته و اين نشانه اهميت موضوع هست. 
فرماندار بوشهر بيان نمود:با بررسی های که صورت گرفته عملکرد شوراهای اسلامی قابل قبول بوده است. 
فرماندار بوشهر بيان نمود؛ش��وراها در روستا نشست های هم انديشی با ريش سفيدان،نخبگان،جوانان 

برگزار نمايند و از نقطه نظرات آنها در مسائل مختلف روستايی  استفاده کنند.
فرماندار بوش��هر عنوان کرد:دهياران مس��ائل و موضوعات روستا را بر اساس مصوبه شورا دنبال کنند 
و ش��وراها موظف اس��ت مصوبات جلسه را به بخشداری و فرمانداری ارسال و در شورای تطبيق بررسی 

گردد و در صورت تاييد بر اساس قانون اجرا گردد.
فرماندار بوش��هر همچنين بيان نمود:روس��تاهايی که دهياران پاره وقت دارند ساعت کاری تعريف و 

تعيين کنند تا مردم بدانند چه موقع جهت امورات به دهياری مراجعه نمايند.
فرماندار بوشهر:ش��وراهای اس��لامی در حوزه های  خود اختلافات محلی را رفع کنند و با مش��ورت و 

ريش سفيدی زمينه آرامش را به روستا فراهم کنند.
فرماندار بوش��هر:جلوگيری از ساخت سازهای غيرمجاز می بايست مورد توجه شورا و شهر قرار بگيرد 
و در روس��تاها در بحث های مس��کن و اقتصادی تلاش کنند همچنين روس��تاهايی که اراضی ملی در 
کنارش��ان هس��ت با بنياد مسکن مکاتبه نمايند تا نسبت به در اختيار قرار دادن زمين به جوانان روستا 

همکاری و اقدام نمايند.
فرماندار بوش��هر همچنين بيان نمود:فرصت خوبی در اس��تان فراهم گردي��ده و 1۰ هزار نيروی فنی 

مشاغل مختلف مورد نياز هست که می بايست اعلام و اطلاع رسانی لازم صورت پذيرد.
در پايان مراسم با دادن لوح از شوراهای اسلامی تقدير بعمل آمد.

 77 کودك مبتلا به اوتيسم تحت پوشش
آسايشگاه خيريه کهريزك

 مدیر آسایشگاه خيریه کهریزک محمدشهر از وجود 77 کودک مبتلا به اوتيسم 
تحت پوشش این مرکز خبر داد.

دکتر افشين وجدانی؛ مدير آسايشگاه خيريه کهريزک محمدشهر در نشست خبری موسسه 
خيريه کهريزک همزمان با پنجاهمين سالگرد تأسيس اين مرکز، روز دوشنبه 11 ارديبهشت 
ماه 14۰1 در محل سرای اهل کتاب موسسه خانه کتاب با حضور اصحاب رسانه برگزار شد،  
در پاس��خ به خبرنگار پيام زمان گفت: »از ۷۷ کودک مبتلا به اوتيس��م در آسايشگاه خيريه 
کهري��زک، ۳۸ کودک به صورت ش��بانه روزی و ۳۹ کودک به صورت روزانه خدمت رس��انی 
می ش��وند.« او در توضيح نحوه خدمت رس��اني به کودکان اوتيس��م گف��ت: »برخي از بچه ها 
که نياز به بحث هاي روانشناس��ي، مش��اوره، فيزيوتراپی، کاردرمانی و گفتاردرمانی دارند، به 
صورت روزانه خدمات کلينيکی دريافت می کنند به اين صورت که صبح با سرويس به مرکز 
می آيند و با جديدترين و به روزترين ش��يوه های درمانی، تحت مراقبت قرار می گيرند.« دکتر 
وجدانی از تاثير خدمات روزانه مثال زد که سال گذشته پنج کودک مبتلا به اوتيسم پس از 
گذراندن دوره های درمانی مرکز به ش��رايط عادی بازگش��تند و به مدارس عادی وارد شدند. 
مدير آسايشگاه خيريه کهريزک محمدشهر در خصوص خدمات شبانه روزی کودکان اوتيسم 
ني��ز توضيحاتی ارائه داد و گفت: »اوتيس��م درجه بندي يک تا س��ه دارد که ش��دت بيماري 
در کودکان گريد س��ه بيش��تر اس��ت و به اين دليل خانواده ها قادر به مراقبت و نگهداري از 
آن ه��ا نيس��تند به همين دليل اين نوع ک��ودکان در کهريزک خدمات ش��بانه روزي دريافت 
مي کنن��د.« حمي��د قبادی  دانا؛ مديرعامل موسس��ه خيريه کهريزک  نيز در اين نشس��ت با 
اش��اره به برنامه های متنوع پنجاهمين س��الگرد تاس��يس اين مرکز، گفت: »بناست از تاريخ 
1۶ ت��ا ۲۲ ارديبهش��ت،  ب��ا برنامه های متنوع فرهنگ��ی و هنری و علمی، اين جش��نواره را 
برگزار کنيم تا ب��ا يادآوری اهميت جايگاه اين مجموعه در حوزه های گوناگون،  از نيکوکاران 
ارزش��مندی ک��ه در اين پنج دهه در کن��ار مددجويان کهريزک بوده اند ني��ز قدردانی کرده 
باشيم.« او ادامه داد: »در اين جشنواره،  دستاوردهای مجموعه کهريزک در طول اين سال ها 
در قالب نمايش��گاه در معرض بازديد عموم گذاشته می ش��ود و برنامه های متنوع فرهنگی و 
هنری ش��امل جشن، کنسرت، و نشست های علمی و هم انديش��ی نيز برگزار خواهد شد.« به 
گفت��ه قبادی چندين پروژه تازه نيز در اين هفته افتتاح خواهد ش��د. گفتني اس��ت با همت 
خيّرين و نيکوکاران، در س��ال 1۳۸۰ کلنگ احداث آسايش��گاه خيريه کهريزک استان البرز 
نيز با تکيه برآخرين دس��تاوردهای علمی، پزشکی مبتنی بر خدمات توانبخشی همچنين بر 
پايه دانش کسب ش��ده در موسسه مادر)آسايشگاه خيريه کهريزک استان تهران( در زمينی 
به مس��احت ۸۰ هزار مترمرب��ع و ۶۰ هزار مترمربع زير بنا، در هف��ت مجموعه تخصصی بر 
زمين زده ش��د. بس��ياري از بناهاي موجود با نام و تأمين هزينه بانيان آن احداث شده است. 

 عقد تفاهم نامه بين شرکت آب و فاضلاب گيلان 
و انجمن دفاتر پيشخوان دولت

عصرآزادی / سرپرس�تی گيلان: در جلس�ه هيات مدیره شرکت آبفای گيلان عقد 
تفاهم نامه با انجمن دفاتر پيشخوان دولت تصویب شد.

معاون خدمات مشترکين و درآمد آبفای گيلان بيان داشت: در راستای ارائه خدمات رسانی 
آسان و سريع به متقاضيان، با توجه به فرآيند محور شدن نرم افزار مشترکين، نسبت به عقد 
تفاهم نامه با انجمن دفاتر پيش��خوان اقدام ش��د. محمد رحيم زاده تصريح کرد: در راس��تای 
همکاری دفاتر پيش��خوان با دستگاههای اجرايی خدمات دهنده جهت کاهش تصدی گری، 
کاهش مراجعات مردمی به دس��تگاههای اجرايی، کاهش هزينه تمام ش��ده خدمات، ارتقاء 
س��طح کيفيت ارائه خدمات و تس��ريع در خدمات رس��انی عمليات قابل واگذاری در حوزه 
معاونت خدمات مش��ترکين ش��رکت آب و فاضلاب برون سپاری شد. وی افزود: بدين منظور 
طی عقد تفاهم نامه ای از سوی مديران امور شهرستانی با دفاتر پيشخوان دولت دارای پروانه 
بهره برداری، 1۸ فقره از خدمات برون سپاری می شود؛ درخواست برقراری انشعاب و خدمات 
پس از فروش انش��عاب از جمله خدمات قابل واگذاری غيرحضوری می باش��د. در اين راستا 
ضمن ابلاغ ش��يوه نامه و روش اجرا به دفاتر پيش��خوان، نس��بت به برگزاری کارگاه آموزشی 

جهت بهره برداری کاربران نيز اقدام شد 

۴۲ معدن راکد در آذربايجان شرقی فعال شد
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه ۵۵۴ 
معدن فعال در س�طح استان وجود دارد، گفت: توس�عه معادن از جمله برنامه های 
راهبردی دولت است و در این راستا در سال گذشته ۴۲ معدن راکد در استان فعال 

شد.
جبار علی ذاکری روز چهارشنبه در مراسم راه اندازی پروژه فيلتر پرس باطله در معدن مس 
انجرد شهرس��تان اهر، با اش��اره به اينکه در سال جاری 4۵ معدن راکد ديگر فعال می شود، 
افزود: ايجاد و توسعه صنايع پايين دستی در حوزه معدن از ديگر برنامه های راهبردی دولت 
اس��ت . وی با اشاره به اينکه يکی از معضلات معادن بزرگ در استان استفاده از ظرفيت های 
ش��بکه برق ماس��ت، ادامه داد: ظرفيت شبکه های برق اس��تان جوابگوی انرژی برقی معادن 
نيست، انتظار داريم معادن در کنار توسعه، بحث احداث نيروگاه را نيز در نظر داشته باشند.

ذاکری خاطرنشان کرد: به مديران مس سونگون نيز اعلام شده تا هرچه سريعتر برای ايجاد 
نيروگاه برق برای مصارف خود اقدام کنند تا ش��اهد کاهش بار مصرف از ش��بکه برق استان 
باش��يم. وی گفت: برای افزايش بهره وری در معادن و کاهش اتلاف در معادن ضروری است 
ش��رکت های فعال از تکنولوژی های جديد و نوظهور اس��تفاده کنند. معاون هماهنگی امور 
عمرانی اس��تانداری آذربايجان ش��رقی از س��رمايه گذاران بخش خصوصی معدن مس انجرد 
شهرس��تان اهر نيز خواست در کنار بحث توس��عه به انتظاراتی که مردم و روستائيان از آنها 
دارند رس��يدگی کنند چرا که توس��عه معادن در گرو توسعه منطقه است که بايد توجه ويژه 
شود. به گزارش ايرنا، پروژه فيلترپرس معدن مس انجرد با هزينه ۲ ميليون و ۵۰۰ هزار يورو 
با هدف بازچرخانی سالانه ۶۰۰ هزار مترمکعب آب و با استفاده از آخرين فناوری روز جهان 

به بهره برداری رسيد.
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